
TELESNOKULTURNA SKUPNOST BEŽIGRAD

Uspela skupščina
Kljub bojazni ni bilo problemov s sklepčnostjo — O temeljih razvoja telesne

kulture v občini — Množičnost — Nova člana izvršnega oclbora

Bojazen, da bi utegnila bi-
ti seja skupščine samouprav-
ne interesne teiasnokuRurne
skupnosti, ki je biSa ^tlica-
na za četrtek, 5. maja, ne-
sklepčna, je bila odveč, saj
se je seje skupšfiine udale-
Klo 20 delegatov iz združe-
iKga dela (skupaj 28 delov-
nlh mest), 7 delegatov izkra-
jevnih skujMiosti (skupno 11
delovnih mest) 15 delogatov
ix telesnokultuTnih organlza-
ctj in 2 de]eg&ta šolskega
športa. Skupno je bilo na
seji skupščine SITKS 44 de-
legatov od skupno 57,

Po uvodnih razlagati pred.
sednika skupSČine Plorijana
Regovca ln predsednika iz-
vršnega odbora Borlsa Koba-
la so delegliti najprej raz-
pravljali o poročttu o reali-
zaciji pTC^ramov in o fl-
aančnlh programih mastnein
obfiinske TKS za leto 1976.
Delegati so tnenlli, da je 'v
uvajanju novega slstema v
množičnosti 5c vse preveč
nsjasnegia in nedorefienega.
kar marsikie hromi delo v
klubih tn društvih, saj se
preveč togo držimo plsanlh
pravll in premalo življenjsko
obravnavamo probleme, s k&-
terimi se dnevno srečujejo v
osnovnlh TKO Predstavniki
SITKS In ZTKO so zagoto-
vili. ds bodo te težave v pri-
hodnje reševali s skupnimi
dogovori in z večjim poslu-
bom. Deleg f̂ii so nafco poro-
čila sprejeli.

NekaJ !cratJdh pojasnfl o
osnutku prediloga samouprav.
nega sporazuma o temeliih
rastvoja telfisne kiilt-.ure v ob-
fiini, mestu fn rerpublikj je
podal sekretar skupnosti Ja-

nez Pav6ič, ki je pojlasnil
vse težave pri sesta^janju
tega osnutka, predvsem pri
usklajevanju na ravneh re-
publike In mesta. Poudaril
je, da £e danes, ko ta osnu-
tek obravnlaTfamo, ne morejo
vanj vnesti natančnih zne
skov, potrebnih za realizacl-
jo vsega, kar je zaptsano v
osnutku, ker se koordinacij-
ski organ v LjubUani Se nl
dogovoril o prlspevni stop-
nji za posamezne SIS. De-
leglati so o osnutku izredno
zavzeto razpravljali in dali
vrsto pripomb, od katerth
aaj navedetno nekatere:

— iz osnutka sporazuma Je
treba izlofiitl odstavka o no-
vih koristnffii površinah tn
objektih zb TK, saj se ti gra-
dijo z denarjem sklada za
gradnjo objek t̂ov družbenega
stsndarda;

— denar novopriseljenih
obfianov, fci prispevajo za te-
lesno ktilturo, predstavlja
n^c nepianirtoni presezek. Id
ga porabljajo v druge name-
ne ali prenašajo na prihod-
nje leto. To je nesprejemljt
vo, saj je treba denar pora-
biti za tisto, za kar gia ob-
čani prlspevajo;

— sporazum, odnosno po
sporazumu tagotovljena sred-
stva morajo zagottTviti popol-
no reallzacijo dejanskega mi-
nfcnialnega občinskega progra-
ma, šele potem se bomo lah-
ko pogovarjali o pokrivanju
prc^ramov v LJublJanl In re-
publiki!

S temi m drugimi man,1-
Simi pripombami so delega-
tl sprejeti osnutek predloga
kot gradlvo za javno razpra-
vo.

Glede prediogov OnJančne-
ga programa za leto 19T7 so
sklenlli, da ga bu treba po-
praviti, ko bo znana prispev-
na stopnja, oziroma sredst-
va v tekočero letu. Nujnopa
Je treba UTesničiti en^Hpo-
glavitnili sklepov lz Portoro-
ža: najmanj 50 odstotkov
zbranih sredstov nameniti za
množičnost. Flnančnj pro-
gram bo predložen v do-
konČnO potrditev na Junijski
skupšfiini!

Za koncept razvoja vrtiua-
skega Sporta, ki gta je na
kratko razložil Janez PavfiiČ,
so delegati menili, da je do-
volj podrobno in strokovno
sestavljen, morda le aekoli-
ko prezahteven za sedanjl
čas in za naše flmančne, ma-
terialne ln ljudske zmogljl-
vosti. Del^atd so zaht«vali,
da morajo odgovorni za raz-
voj vrhunskega Sporta v LJub-
Ijani storiti vse za ugotovl-
tev dejanskegta stanja inpro
grame uskladtti z realnimi
možnostmi. Koncept so spre-
Jeli kot gradlvo za javno raz.
pravo, dokcmčno pa ga bo.
do obravnavali na Junijskd
skupščini.

Delegati so ob koncu tri-
urne seje sprejeli Se pred-
log izvršnegk odbora SITKS
o razrešitvj ciana izvršnega
odborg občinske in del^ata
me&tnc TKS Janeza Aljanfii-
Ča in Člana izvr&nega odbo-
ra DuŠanla Kulovca; namesto
njlju so v izvrfnl odbor fz-
volill delegata kraJOTne skup-
nosti Crnuče Andreja Kova-
Ca in DuSana Rendlja, dele-
gata Savskega odreda tabor-
nikov.


